



ໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດທີ 25 ເດືອນເມສາ 2021 (04-25-2021)

ວຽກງານທີ່ຖືກມອບໝາຍແກ່ພວກເຮົາ

ຂ່າວໃຫຍ່ທີ່ສຸດທີ່ທ່ານພາຍາມເກັບເປັນຄວາມລັບແມ່ນຫຍັງ?

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ພຣະເຈົ້າສົ່ງພວກເຮົາໃຫ້ໄປບອກຄົນອື່ນໆກ່ຽວເຣືອງພຣະເຢຊູ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ເປັນເວລາສອງທົດສະວັດ (20 ປີ), ສາມີແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຮັດທຸກໆກິດຂອງພວກເຮົາເອງ. ພວກເຮົາມີບໍລິການດ້ານກິດໝາຍ, ກະຕຽມແລະຈັດສົ່ງເອກະສານໃຫ້ກັບລູກຄ້າ (ໂຈດ) ຜູ້ທີ່ມີການກະທໍາທາງກິດໝາຍຕໍ່ຜູ້ໃດຜູ້ນຶ່ງ (ຈໍາເລີຍ). ພວກເຮົາເປັນຜູ້ໃຫ້ບໍລິການດ້ານຂັ້ນຕອນຕ່າງໆ, ຊຶ່ງໝາຍຄວາມວ່າພວກເຮົາມີໜ້າທີ່ໃນການສົ່ງຂ່າວຮ້າຍຂອງການພ້ອງຮ້ອງຫຼືການດໍາເນີນຄະດີຂອງສານ. ມັນບໍ່ແມ່ນທຸກໆກິດທີ່ງ່າຍ; ໃນຄວາມຈິງແລ້ວ, ມັນອາດຈະເປັນອັນຕະລາຍ, ຂຶ້ນກັບວິທີທີ່ພວກເຮົາຕອບສນອງຕໍ່ຂ່າວ "ບໍ່ດີ" ທີ່ພວກເຮົາໄດ້ສົ່ງມາ. ແຕ່ມັນໄດ້ເປັນສິ່ງສໍາຄັນສໍາລັບທັງລູກຄ້າແລະຜູ້ຮັບ, ທີ່ພວກເຮົາໄດ້ເປັນຜູ້ທີ່ສົ່ງຂ່າວສານ.

ໂຈດບໍ່ສາມາດກ້າວຂັ້ນຕໍ່ໄປໃນການດໍາເນີນການທາງກິດໝາຍຖ້າທຸກຝ່າຍບໍ່ໄດ້ຮັບການແຈ້ງບອກ. ແລະຖ້າຈໍາເລີຍ ບໍ່ໄດ້ຮັບການແຈ້ງບອກຢ່າງຖືກຕ້ອງ, ພວກເຮົາຈະບໍ່ຮູ້ກ່ຽວກັບຂັ້ນຕອນຂອງການດໍາເນີນຄະດີທາງກິດໝາຍແລະຄວາມຈໍາເປັນຂອງພວກເຮົາທີ່ຈະຕອບໂຕ້, ເຊິ່ງກໍ່ໃຫ້ເກີດການດໍາເນີນຄະດີທາງກິດໝາຍເພີ່ມຕື່ມ, ຫຼືສິນເພີ່ມ, ຫຼືແມ້ກະທັ້ງເຖິງກັບການຄຸມຂັງ.

ພຣະເຈົ້າຄາດຫວັງໃຫ້ຜູ້ຕິດຕາມຂອງພຣະອົງນໍາຂ່າວສານທີ່ສໍາຄັນຂອງພຣະອົງໄປທົ່ວໂລກ. ເຖິງແມ່ນວ່າມັນຈະເປັນສິ່ງທ້າທາຍແລະບໍ່ໄດ້ຮັບການຕອບຮັບເປັນຢ່າງດີແຕ່ມັນກໍ່ເປັນສິ່ງສໍາຄັນທີ່ຈະໃຫ້ໂອກາດແກ່ຄົນອື່ນໃນການຕອບສນອງຕໍ່ສະຖານະການຊີວິດຫຼືຄວາມຕາຍ. ສິ່ງທີ່ພວກເຮົາແບ່ງປັນບໍ່ແມ່ນຂ່າວຮ້າຍ; ແຕ່ວ່າ, ມັນເປັນຂ່າວດີ!

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3,)

ສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ມັດທາຍ 28:18-20

18. ພຣະເຢຊູຈົ່ງສະເດັດມາໃກ້ແລ້ວຊົງກ່າວກັບເຂົາວ່າ, "ອໍານາດທັງໝົດໃນສວັນແລະທີ່ແຜ່ນດິນໂລກກໍ່ດີ ຊົງມອບໃຫ້ແກ່ເຮົາແລ້ວ. 19. ເຫດສັນນັ້ນພວກທ່ານຈົ່ງໄປ ຈົ່ງເຮັດໃຫ້ຄົນທຸກຊາດເປັນລູກສິດ ໃຫ້ເຂົາຮັບບັບຕິສະມາໃນພຣະນາມແຫ່ງພຣະບິດາ, ພຣະບຸດ, ແລະພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ. 20. ສົ່ງສອນເຂົາໃຫ້ຖືຮັກສາສາຣະພັດຊຶ່ງເຮົາໄດ້ສົ່ງພວກເຈົ້າໄວ້ແລ້ວນັ້ນ ນີ້ແຫຼະ, ເຮົາຢູ່ກັບທ່ານທັງຫຼາຍທຸກໆວັນຈົນໝົດກັບ."

ພິຈາລະນາຄຳວ່າ "commission." ຄຳນຳໜ້າ com-, ໝາຍຄວາມວ່າພ້ອມກັນ, ຮ່ວມກັບ, ຢ່າງຮ່ວມກັນ. ຄຳວ່າ mission ໝາຍຄວາມວ່າເປັນໜ້າທີ່ສະເພາະໃດນຶ່ງທີ່ບຸກຄົນຫຼືກຸ່ມໃດນຶ່ງໄດ້ຮັບຜິດຊອບໃນການເຮັດ. ດັ່ງນັ້ນ, "commission" "ພຣະບັນຊາ" ແມ່ນໜ້າທີ່ທີ່ພວກເຮົາຖືກມອບໃຫ້ເຮັດຮ່ວມກັນ. ຂໍ້ພຣະຄຳພີວ່ານີ້ຖືກເອີ້ນໂດຍທົ່ວໄປວ່າ: ພຣະມະຫາບັນຊາ, ສະນັ້ນໃນຄຳທີ່ວ່າ "ພຣະມະຫາບັນຊາ", ພວກເຮົາຄວນຈະເຫັນຄຳສັ່ງຂອງພຣະເຢຊູເປັນຄຳສັ່ງໃຫ້ຮ່ວມກັບພຣະອົງໃນວຽກງານສະເພາະໃນການສ້າງສາວົກ.

ພຣະເຢຊູໄດ້ໃຫ້ຄຳສັ່ງນີ້ແກ່ພວກສາວົກກ່ອນທີ່ ພຣະອົງຈະຂຶ້ນໄປສວັນເພື່ອຊ່ວຍພວກເຮົາໃຫ້ເຂົ້າໃຈວ່າພວກເຮົາຈະມີໜ້າທີ່ວຽກແລະຈຸດປະສົງໃດຫຼັງຈາກພຣະອົງອອກໄປ. ເຖິງແມ່ນວ່າການຮູ້ສິ່ງທີ່ຄວນເຮັດແລະການຮູ້ວິທີ

ການເຮັດມັນກໍສາມາດແຕກຕ່າງກັນຫຼາຍ. ພວກສາວິກອາດຈະສົງສັຍວ່າ: ພວກເຮົາຄວນຈະເຮັດວຽກນີ້ໃຫ້ເປັນສາວິກໄດ້ແນວໃດ? ພວກເຮົາຫຼາຍຄົນໃນທຸກມື້ນີ້ອາດຈະສົງສັຍໃນເຮືອງດຽວກັນ.

ເບິ່ງສິ່ງທຳອິດທີ່ພຣະເຢຊູບອກພວກສາວິກໃນຂໍ້ເຫຼົ່ານີ້. ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ສຸມໃສ່ຄວາມສາມາດຫຼືຄວາມໝັ້ນໃຈຂອງພວກເຂົາ. ແຕ່ພຣະອົງໄດ້ສຸມໃສ່ສິດອຳນາດທີ່ພຣະບິດາຂອງພຣະອົງໄດ້ປະທານໃຫ້ກ່ອນ. ແມ່ນແຕ່ຈະໃຫ້ຄຳສັ່ງສອນພວກເຂົາໃຫ້ສິດສອນຄົນອື່ນ, ພຣະເຢຊູໄດ້ຮັບປະກັນວ່າພວກເຂົາມີສິດອຳນາດທັງໝົດ “ໃນສວັນແລະແຜ່ນດິນໂລກ” (ຂໍ້ 18). ດັ່ງທີ່ພຣະບິດາໄດ້ມອບສິດອຳນາດໃຫ້ພຣະເຢຊູ, ຕອນນີ້ພຣະເຢຊູໄດ້ໃຫ້ສິດອຳນາດແກ່ພວກສາວິກ-ແລະຜູ້ທີ່ຈະຕິດຕາມພວກເຂົາດ້ວຍສັດທາ. ໂດຍອຳນາດຂອງພຣະເຢຊູ, ພວກເຮົາໄດ້ຖືກເກນແລະມອບສິດໃຫ້ໄປແລະສືບຕໍ່ພາຣະກິດຂອງພຣະອົງ.

ພຣະເຢຊູບໍ່ໄດ້ປ່ອຍໃຫ້ພວກເຮົາຄິດໄລ່ພາຣະກິດນີ້ດ້ວຍຕົວເອງ. ພາກສ່ວນທີ່ສອງຂອງການມອບໝາຍຂອງພຣະເຢຊູແມ່ນໜ້າທີ່ຮັບຜິດຊອບຕໍ່ພວກສາວິກຂອງພຣະອົງ-ແລະມັນເປັນໜ້າທີ່ຮັບຜິດຊອບໃນການກະທຳ.

ແມ່ນຫຍັງຄືອຸປະສັກບາງຢ່າງຕໍ່ຄົນທີ່ເຂົ້າຮ່ວມໃນພຣະມະຫາບັນຊາ?

ການເຮັດໃຫ້ພຣະມະຫາບັນຊາທີ່ພຣະເຈົ້າປະທານໃຫ້ໄດ້ຜົນສຳເລັດກໍໃນທາງແບບນີ້:

- **ແນວໃດ**-ພວກເຮົາເຮັດໄດ້ໂດຍສິດອຳນາດຂອງພຣະອົງ.
- **ແມ່ນຫຍັງ**-ພວກເຮົາສ້າງສາວິກ, ເຊິ່ງປະກອບດ້ວຍການບັບຕິສະມາແລະສັ່ງສອນພວກເຂົາໃຫ້ຖືຮັກສາສາຣະພັດທີ່ພຣະເຢຊູໄດ້ສັ່ງໃຫ້ພວກເຮົາເຮັດ.
- **ສຖານທີ່**-“ໄປ” ບອກພວກເຮົາໃຫ້ສ້າງສາວິກໃນບ່ອນໃດກໍຕາມທີ່ພວກເຮົາຢູ່.
- **ຜູ້ໃດ**-ໃຜກໍຕາມແລະທຸກໆຄົນ-ພວກເຮົາຕ້ອງ “ສ້າງສາວິກຂອງທຸກໆຊາດ” (ຂໍ້ 19).

ພວກເຮົາຈຳເປັນຕ້ອງໄວ້ວາງໃຈໃນສິດອຳນາດຂອງພຣະອົງແລະຢູ່ໃນທີ່ປະທັບຂອງພຣະອົງເພື່ອປະຕິບັດໜ້າທີ່ໃນການເຮັດໃຫ້ຄົນເປັນສາວິກ. ການສ້າງສາວິກສາມາດບອກໄດ້ວ່າເປັນວຽກທີ່ຍາກ, ແຕ່ພວກເຮົາສາມາດເອົາຊະນະຄວາມຢ້ານກົວແລະຄວາມທີ່ຖອຍໃຈໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາສຸມໃສ່ຄຳສັນຍາຂອງສິດອຳນາດຂອງພຣະເຢຊູແລະການຊົງສະຖິດຢູ່ຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ. ເປົ້າໝາຍຂອງພວກເຮົາແມ່ນການເຊື່ອຟັງແລະການສ້າງສາວິກຄົນອື່ນໆໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາດຳເນີນຊີວິດນີ້, ບໍ່ວ່າພວກເຮົາຈະເຫັນໝາກຜົນໃນທັນທີຂອງຄວາມພຍາຍາມຂອງພວກເຮົາຫຼືບໍ່ກໍຕາມ. ພວກເຮົາມີສິດທິພິເສດໃນການເຂົ້າຮ່ວມກັບຂບວນສາວິກເດີມທີ່ເປັນເຄື່ອງມືຂອງພຣະເຈົ້າໃນການບັນລຸແຜນອັນສູງສົ່ງເບື້ອງເທິງຂອງພຣະອົງ.

2. 2 ໂກຣິນໂທ 5:16-19

16. ເຫດສັນນັ້ນ, ແຕ່ນີ້ຕໍ່ໄປເຮົາຈະບໍ່ສັ່ງເກດຮູ້ຜູ້ໃດຕາມມາຕຖານຂອງມະນຸດ ເຖິງແມ່ນເມື່ອກ່ອນເຮົາໄດ້ສັ່ງເກດຮູ້ພຣະຄຣິດຕາມມາຕຖານຂອງມະນຸດກໍຕາມ ແຕ່ດຽວນີ້ເຮົາກໍບໍ່ໄດ້ສັ່ງເກດຮູ້ພຣະອົງຢ່າງນັ້ນອີກ. 17. ເຫດສັນນັ້ນຖ້າຜູ້ໃດຢູ່ໃນພຣະຄຣິດ ຜູ້ນັ້ນກໍເປັນຄົນທີ່ຖືກຊົງສ້າງຂຶ້ນໃໝ່ແລ້ວ ຖານະເກົ່າເຫຼົ່ານັ້ນກໍລ່ວງໄປແລ້ວ ເບິ່ງແມ, ກາຍເປັນສິ່ງໃໝ່ທັງນັ້ນ. 18. ສິ່ງທັງປວງນີ້ເກີດມາຈາກພຣະເຈົ້າ ຜູ້ຊົງໂຜດໃຫ້ເຮົາຄົນດີກັນກັບພຣະອົງທາງພຣະຄຣິດ ແລະຊົງປະທານໃຫ້ເຮົາມີໜ້າທີ່ປະຕິບັດໃນການຄົນດີກັນນັ້ນ. 19. ຄືພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງສະຖິດຢູ່ໃນອົງພຣະຄຣິດ ໄດ້ຊົງກະທຳໃຫ້ມະນຸດຄົນດີກັນກັບພຣະອົງ ບໍ່ໄດ້ຊົງຖືໂທດໃນການຜິດບາບຂອງເຂົາ ແລະຊົງມອບຂ່າວເຮືອງການທີ່ພຣະອົງໃຫ້ຄົນດີກັນນັ້ນໄວ້ກັບເຮົາ.

ເຄີຍສັ່ງເກດເຫັນບໍ່ວ່າຄົນທີ່ມີຄວາມຕື່ນເຕັ້ນກ່ຽວກັບຄວາມສຳພັນໃໝ່ແນວໃດ? ຜູ້ຊາຍບໍ່ສາມາດລໍຖ້າທີ່ຈະບອກກ່ຽວກັບຜູ້ຍິງທີ່ລາວໄດ້ພົບ. ມັນຄືກັນກັບຜູ້ຕິດຕາມພຣະຄຣິດ. ການປະສົບການປ່ຽນແປງ-ຊີວິດຂອງພວກເຮົາແມ່ນສິ່ງທີ່ພວກເຮົາບໍ່ຕ້ອງການທີ່ຈະເກັບໄວ້ແຕ່ຕົວເອງ. ພວກເຮົາມີຫຼາຍວິທີທີ່ຈະແບ່ງປັນຂ່າວປະເສີດ, ແຕ່ວ່າບໍ່ມີຫຍັງ

ທຽບກັບຄຳເວົ້າປາກ-ຕໍ່ປາກ. ນີ້ແມ່ນນຶ່ງໃນຮູບແບບການໂຄສະນາທີ່ມີປະສິດທິຜົນທີ່ສຸດເພາະມັນຊ່ວຍໃຫ້ຄົນສາມາດຕັດສິນໃຈໂດຍອີງໃສ່ປະສົບການສ່ວນຕົວຂອງຜູ້ອື່ນ. ກ່ອນທີ່ຈະຊື້ບາງຢ່າງ, ພວກເຮົາຫຼາຍຄົນທຳອິດຕ້ອງກວດກາເບິ່ງຄຳຕີຊົມຂອງລູກຄ້າ. ເຮືອງຂອງການປະເຊີນໜ້າຂອງພວກເຮົາກັບພຣະຄຣິດແມ່ນຄຳເວົ້າທີ່ມີປະສິດທິພາບໃນການປາກ-ຕໍ່ປາກ “ການທົບທວນຄືນ.” ຄິດກ່ຽວກັບປະສົບການຂອງທ່ານ. ທ່ານໄດ້ຍິນກ່ຽວກັບພຣະເຢຊູຄຣິດແນວໃດ? ພວກເຮົາສ່ວນຫຼາຍຮູ້ກ່ຽວກັບພຣະເຢຊູເພາະວ່າມີຄົນບອກພວກເຮົາ.

ພວກເຮົາກໍຈະເຫັນແກ່ຕົວ ຖ້າພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ແບ່ງປັນຄວາມຮູ້ການຊ່ວຍເຫຼືອຂອງພຣະຄຣິດກັບຄົນອື່ນແຕ່ພວກເຮົາຫຼາຍຄົນກໍລັງເລໃຈທີ່ຈະເຮັດເຊັ່ນນັ້ນ. ເຫດຜົນບາງຢ່າງທີ່ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ແບ່ງປັນແມ່ນ: ຄວາມຍ້ານກົວຂອງການປະຕິເສດ, ຄວາມຍ້ານກົວທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ເສັ້ນໃຈ, ແລະຄວາມຍ້ານກົວທີ່ຈະບໍ່ສາມາດແບ່ງປັນໄດ້ຢ່າງມີປະສິດທິພາບ. ພວກເຮົາມີຄວາມຍ້ານກົວເຫຼົ່ານີ້ເພາະວ່າບາງຄົນເຫັນວ່າພຣະເຈົ້າເປັນສັດຕູ. ພຣະເຢຊູບໍ່ແມ່ນຂອງໂລກນີ້ແລະທັງຜູ້ຕິດຕາມຂອງພຣະອົງ, ແຕ່ພວກເຮົາບໍ່ຕ້ອງຍ້ານເພາະວ່າພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຢູ່ໂດດດ່ຽວໃນເວລາທີ່ພວກເຮົາລົມກັບຄົນອື່ນ. ດັ່ງທີ່ພວກເຮົາໄດ້ເຫັນໃນພຣະມະຫາບັນຊາ, ພຣະເຢຊູຢູ່ກັບພວກເຮົາ! ນອກຈາກນັ້ນ, ພຣະເຢຊູປ່ຽນແປງພວກເຮົາ. ຕົວຄົນເກົ່າອາດຮູ້ສຶກວ່າບໍ່ພຽງພໍ, ແຕ່ວ່າການປະເຊີນໜ້າກັບພຣະຄຣິດໝາຍເຖິງການປ່ຽນແປງຊີວິດຂອງທ່ານ. ເມື່ອທ່ານເຕີບໃຫຍ່ໃນຄວາມສຳພັນຂອງທ່ານກັບພຣະຄຣິດ, ພຣະອົງປ່ຽນແປງທຸກຢ່າງກ່ຽວກັບທ່ານ: ຈຸດລວມຄວາມສົນໃຈຂອງທ່ານ, ຄວາມສຳຄັນຂອງທ່ານ, ແລະຄຸນຄ່າຂອງທ່ານ.

ການຄືນດີກັນສ່ວນຕົວຂອງພວກເຮົາຕໍ່ພຣະເຈົ້າກ່ຽວຂ້ອງກັບການຟື້ນຟູຄວາມສຳພັນຂອງພວກເຮົາກັບພຣະຜູ້ສ້າງແລະຜູ້ຊ່ອຍໃຫ້ລອດຂອງພວກເຮົາໃຫ້ສົມບູນ. ດັ່ງທີ່ພວກເຮົາໄດ້ຮັບການຄືນດີກັບພຣະເຈົ້າ, ພຣະອົງໄດ້ມອບໝາຍໃຫ້ພວກເຮົາຮັບໃຊ້ກັບຜແນກແຫ່ງການຄືນດີກັນ. “ແມ່ນແລ້ວ” ຂອງພວກເຮົາຕໍ່ພຣະເຢຊູໃນຖານະເປັນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າວາງຕຳແໜ່ງໃຫ້ພວກເຮົາເພື່ອຮັບໃຊ້. ຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃນພຣະຄຣິດທຸກຄົນຖືກເອີ້ນໃຫ້ເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້, ຊຶ່ງປະກອບມີການຮັບໃຊ້ທາງດ້ານການຄືນດີກັນ. ຈຸດປະສົງຂອງພວກເຮົາແມ່ນເພື່ອແບ່ງປັນແກ່ຜູ້ອື່ນດ້ວຍຂອງຂວັນອັນດຽວກັນທີ່ພວກເຮົາໄດ້ຮັບ. ໃນຖານະເປັນຜູ້ທີ່ຖືກມອບໝາຍໃຫ້ຮັບໃຊ້ໃນວຽກງານນີ້, ພຣະເຈົ້າໄດ້ມອບສິດທິພິເສດໃຫ້ພວກເຮົາເປັນຕົວແທນຂອງຂ່າວປະເສີດຕໍ່ຄົນອື່ນໆ.

ໃນທາງໃດແດ່ທີ່ທ່ານໄດ້ຖືກສ້າງຂຶ້ນໃໝ່ທີ່ເປັນຜົນມາຈາກການຕິດຕາມພຣະເຢຊູ?

3. 2 ໂກຣິນໂທ 5:20-21

20. ເຫດສັນນັ້ນເຮົາຈຶ່ງເປັນທູດຂອງພຣະຄຣິດ ໂດຍທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຂໍຮ້ອງເຈົ້າທັງຫຼາຍທາງເຮົາ. ເຮົາຈຶ່ງຂໍຮ້ອງພວກເຈົ້າໃນນາມຂອງພຣະຄຣິດວ່າ, “ຈົ່ງຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າຊົງກະທຳໃຫ້ເຈົ້າຄືນດີກັນກັບພຣະອົງເທີນ.” 21. ເພາະວ່າພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງກະທຳໃຫ້ພຣະຄຣິດຜູ້ຊົງບໍ່ມີຄວາມຜິດບາບນັ້ນ ໄດ້ເຂົ້າສ່ວນກັບຄວາມຜິດບາບຂອງເຮົາ ເພື່ອພວກເຮົາຈະໄດ້ສ່ວນໃນຄວາມຊອບທັມຂອງພຣະເຈົ້າໂດຍທາງພຣະອົງ.

ແຟນກິລາສາມາດເປັນກຸ່ມຄົນບ້າ, ເຊິ່ງເປັນເຫດຜົນທີ່ພວກເຂົາຖືກເອີ້ນວ່າເປັນແຟນ (ບ້າຫຼືຫຼົງໄຫຼ). ໃນຖານະທີ່ເປັນແຟນກິລາເອງ, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ໃສ່ຊຸດຂອງທີມຂ້ອຍຢ່າງພາກພູມໃຈຄືກັບວ່າຂ້ອຍເປັນນັກຫຼິ້ນຜູ້ນຶ່ງ. ເຖິງແມ່ນວ່າຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ວ່າພວກເຂົາບໍ່ສາມາດໄດ້ຍິນຄຳເຫັນຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຄຳເວົ້າຂອງການຍືນຍັນ, ຫຼືສຽງຮ້ອງຂອງຄວາມຜິດຫວັງ, ມັນບໍ່ໄດ້ເຮັດໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າຢຸດຮ້ອງໃສ່ໂທລະທັດຫຼືຈາກບ່ອນນັ່ງຊົມ, ເຖິງແມ່ນວ່າທີມຂອງຂ້າພະເຈົ້າຈະຊະນະຫຼືເສັ້ງ, ຂ້າພະເຈົ້າຍັງຄົງຊື່ສັດ, ເປັນແຟນທີ່ຕາຍ-ຍາກ. ຂ້າພະເຈົ້າເຊື່ອວ່າໄດ້ເປັນຕົວແທນໃຫ້ທີມຂອງຂ້າພະເຈົ້າເປັນຢ່າງດີແລະດ້ວຍຄວາມພູມໃຈທີ່ແບ່ງປັນຄວາມອຸທິດຕົນຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າໃຫ້ກັບຄົນອື່ນ.

ໃນຖານະທີ່ເປັນຜູ້ຕິດຕາມພຣະຄຣິດພວກເຮົາໄດ້ຖືກມອບໝາຍໃຫ້ມີໜ້າທີ່ຮັບຜິດຊອບທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ກວ່າການເປັນແຟນກັນ. ແມ່ນແລ້ວ, ພຣະເຈົ້າຕ້ອງການໃຫ້ພວກເຮົາມີຄວາມອຸທິດຕົນ, ກະຕືລືລົ້ນ, ແລະມີຄວາມຕັ້ງໃຈທີ່ຈະສະ

ທ້ອນເຖິງຄວາມຮູ້ສຶກຂອງເຮົາຕໍ່ພຣະອົງ, ແຕ່ສິ່ງທີ່ສໍາຄັນກວ່ານັ້ນ, ມັນແມ່ນທ້າທີ່ຮັບຜິດຊອບຂອງພວກເຮົາທີ່ຈະເປັນຕົວແທນຂອງພຣະເຢຊູໃນຖານະທູດຂອງພຣະອົງ. ໃນຖານະທີ່ເປັນທູດ, ພວກເຮົາຕ້ອງແບ່ງປັນຄວາມຮັກແລະການເສັງສຣະຂອງພຣະເຢຊູ; ພວກເຮົາຕ້ອງບອກຜູ້ອື່ນໃຫ້ຮັບຮູ້ຄວາມຕ້ອງການແລະຄວາມໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະອົງໂດຍສັດທາ.

ການເປັນທູດຂອງພຣະຄຣິດໝາຍຄວາມວ່າແນວໃດ?

ເອກອັດຣາຊທູດເປັນຕົວແທນຫຼາຍກວ່າຄໍາໝັ້ນສັນຍາ. ພວກເຂົາເປັນຕົວແທນທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດແລະຜູ້ສົ່ງຂ່າວທີ່ຖືກມອບໝາຍໂດຍເຈົ້າທ້າທີ່ຜູ້ປົກຄອງເພື່ອເປັນຕົວແທນຂອງເຈົ້າທ້າທີ່ໃນການພົວພັນກັບຄົນອື່ນ. ໃນຖານະທີ່ເປັນ "ທູດພິເສດຂອງພຣະຄຣິດ" (ຂໍ້ 20), ພວກເຮົາເປັນຕົວແທນຂອງພຣະອົງຢ່າງເຕັມສ່ວນ. ບັດນີ້ໃນຖານະທີ່ເປັນທູດຂອງພຣະອົງ, ພວກເຮົາໄດ້ຖືກມອບໝາຍໃຫ້ເອີ້ນຄົນອື່ນໃຫ້ຮັບຄວາມຮັກແລະຄວາມເມດຕາອັນດຽວກັນນັ້ນ. ພວກເຮົາຮຽກຮ້ອງໃຫ້ພວກເຂົາ: ຍອມຮັບວ່າພວກເຂົາເປັນຄົນບາບ, ຍອມຮັບເອົາຄວາມຈໍາເປັນຂອງທີ່ແຕ່ງຄວາມບາບທີ່ພວກເຂົາຕ້ອງໄດ້ຈ່າຍ, ຮັບຮູ້ພຣະເຢຊູວ່າເປັນເຄື່ອງບູຊາທີ່ສົມບູນແບບສໍາລັບການໂຖ່ຂອງພວກເຂົາ, ແລະຂໍໃຫ້ພຣະເຢຊູເປັນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະເປັນພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ລອດພົ້ນຂອງພວກເຂົາ.

ພຣະເຈົ້າປາຖນາວ່າຄວາມສົມບູນຂອງການສະຖິດຢູ່ຂອງພຣະອົງໃນຊີວິດຂອງເຮົາໃຫ້ໄຫຼລົ້ນໄປໃນຊີວິດຂອງຄົນອື່ນ. ໃນຖານະທີ່ເປັນທູດຂອງພຣະອົງ, ພວກເຮົາຕ້ອງໃຫ້ຄົນອື່ນເຫັນພຣະເຢຊູຢູ່ໃນພວກເຮົາ. ການຕອບຮັບທີ່ກະຕັນຍູຂອງພວກເຮົາຕໍ່ຄວາມລອດຂອງພຣະອົງຄວນກະຕຸ້ນພວກເຮົາໃຫ້ເປັນທູດ, ແບ່ງປັນຄວາມສຸກຂອງພວກເຮົາໃນພຣະຄຣິດເພື່ອໃຫ້ຄົນອື່ນສາມາດຄົ້ນພົບຄວາມສຸກຄືກັນນັ້ນ.

ຍຸດທະສາດອັນໃດທີ່ໄດ້ຊ່ວຍໃຫ້ທ່ານແບ່ງປັນພຣະເຢຊູກັບຄົນອື່ນ?

ນໍາໃຊ້ໃນຊີວິດ

ການບອກຄົນອື່ນກ່ຽວກັບພຣະເຢຊູສາມາດເປັນສິ່ງທ້າທາຍ, ແຕ່ພຣະອົງໄດ້ສ້າງທ່ານໃຫ້ເປັນຂອງພຣະອົງເອງແລະໄດ້ໃຫ້ອໍານາດທ່ານດ້ວຍທຸກສິ່ງທີ່ທ່ານຕ້ອງການເພື່ອເຮັດທ້າທີ່ຮັບຜິດຊອບຂອງພຣະອົງ. ເລືອກນຶ່ງໃນການນໍາໃຊ້ໃນຊີວິດຕໍ່ລົງໄປນີ້:

ຂອບໃຈພຣະອົງ. ຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າສໍາລັບສິດອໍານາດຂອງພຣະອົງແລະວຽກທີ່ພຣະອົງມອບໝາຍໃຫ້ທ່ານເປັນຕົວແທນແລະແບ່ງປັນຂ່າວປະເສີດຂອງພຣະອົງ.

ຈົ່ງໄວ້ວາງໃຈພຣະອົງ. ພວກເຮົາສາມາດເອົາຊະນະຄວາມຍ້ານກົວໂດຍການມອບພວກມັນໃຫ້ແກ່ພຣະເຈົ້າ. ຖ້າທ່ານຖືກທ້າທາຍໃນການແບ່ງປັນພຣະເຢຊູກັບຄົນອື່ນ, ຈົ່ງອະທິຖານແລະໄວ້ວາງໃຈພຣະເຈົ້າທີ່ຈະເປີດເຜີຍແລະປິ່ນປົວເຂດເຫຼົ່ານີ້. ຮັບຮູ້ແລະຂຽນທຸກຄວາມຍ້ານກົວ, ຄວາມກັງວົນໃຈ, ຫຼືຄວາມຕ້ອງການທີ່ທ່ານຕ້ອງການໃຫ້ພຣະອົງຊ່ວຍທ່ານເອົາຊະນະໄດ້. ອະທິຖານແລະໄວ້ວາງໃຈພຣະອົງທີ່ຈະນໍາພາທ່ານ.

ບອກເຖິງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ. ໃນຂະນະທີ່ທ່ານພົບປະຜູ້ຄົນໃນອາທິດນີ້, ຈົ່ງກ້າຫານແລະພຽງແຕ່ຖາມວ່າ, "ມີໃຜບອກທ່ານວ່າພຣະເຢຊູຮັກທ່ານບໍ່? ພຣະອົງຮັກທ່ານແລະຂ້ອຍຢາກບອກໃຫ້ເຈົ້າຮູ້ຈັກ."

ທີມກິລາທີ່ພວກເຮົາມັກອາດຈະບໍ່ເຄີຍຮູ້ວ່າພວກເຮົາເປັນແຟນ, ແຕ່ພຣະເຈົ້າຮູ້ຈັກພວກເຮົາແຕ່ລະຄົນຢ່າງສນິດສນົມແລະພຣະອົງປາຖນາຢາກເຮັດວຽກຜ່ານທາງພວກເຮົາ. ຄົນອື່ນຈະໄດ້ຍິນກ່ຽວກັບພຣະເຢຊູແນວໃດ? ມັນເລີ່ມຕົ້ນກັບທ່ານ!

ອຸປຸຸ້ມໂດຍລາວຊາວເທີນບັບຕິດສັມພັນ www.lsb.org ແປໂດຍ PA.